
Zápisnica

z pracovného stretnutia Komisie OCÚ Dulova Ves pre výstavbu
a regionálny rozvoj konaného dňa 06.12.2018

Prítomní: 1. PaedDr. Alena Ňachajová PhD., predsedníčka komisie, poslanec OZ
2. Ing. Barbora Ježíková, starostka obce Dulova Ves
3. Katarína Jakubiková, členka komisie, poslanec OZ
4. Mgr. Lukáš Onofrej, člen komisie
5. Mgr. Martin Bednár, člen komisie, poslanec OZ
6. František Ivanecký, člen komisie, poslanec OZ
7. Stanislav Leško, člen komisie, poslanec OZ
8. Marián Spišák, člen komisie, poslanec OZ
9. Ing. Jozef Šoltis, člen komisie

Absentujúci: Ing. Tomáš Dzurenda, člen komisie, poslanec OZ

Program: 1. Otvorenie
2. Analýza stavu cestných komunikácií v časti Vlčie Doly
3. Kolaudácia cykloželezničky - prístupové cesty
4. Chodník Košariská - Vlčie Doly
- PD predloženie žiadosti o NfP z MAS
5. Materská škola - diskusia a návrhy k príprave PD
6. Park pri OCÚ - návrhy a riešenia k príprave PD
7. Výkop vodovodnej prípojky + siete v obci Dulova Ves
8. Záver

K bodu č. 1. Otvorenie:

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Alena Ňachajová privítaním
prítomných. V úvode požiadal o slovo p. Onofrej, člen komisie a predniesol návrh na
prípravu strategického plánu pre výstavbu a rekonštrukcie v obci Dulova Ves na celé
obdobie 4 rokov.

K bodu č. 2. Analýza stavu cestných komunikácií v časti Vlčie Doly
V úvode predsedníčka komisie uviedla zistenia získané pri konzultácii s p.

Kazimírom (dopravným inžinierom z KOI) ohľadne možnosti kolaudácie uvedených
komunikácií v časti Vlčie Doly. Ten považuje situáciu za riešite!'nú len za podmienok
určených KOI. Na stretnutie prijal pozvanie aj p. Kapra!' (developer), avšak stretnutia
sa osobne nezúčastnil.

Návrh na riešenie predniesol p. Onofrej. Skonštatoval, že developer aj napriek
dlhoročnému tlaku obyvatel'ov nevyvíja žiadne aktivity na dokončenie ciest. Zároveň
upozornil na fakt, že kúpou pozemkov pod cestami za symbolickú cenu by obec na
seba zobrala bremeno - a to dokončenie ciest podľa projektu. Navrhol riešenie -
odkonzultovať s dotknutými organizáciami (KOI, SaUC PSK, OU CPaPK) možnosť
kolaudácie ciest v stave, v akom sa v súčasnosti nachádzajú a to formou zmeny
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projektovej dokumentácie a zmeny stavby pred dokončením, samozrejme, za
predpokladu, že voči zmene projektovej dokumentácie nebudú mať obyvatelia Vlčích
Dolov výhrady. Obci by takto vznikli náklady len v súvislosti so zmenou PD a správnym
konaním. Obyvatelia miestnej časti Vlčie Doly na vyriešení problému s cestami trvajú.
Všetci členovia komisie sa zhodli v názore, že je potrebné odborné posúdenie od
inštitúcií vydávajúcich stanoviská v stavebnom a kolaudačnom konaní. A až po
posúdení bude možné vyhodnotiť prijateľnosť predaja za symbolickú cenu.

K bodu Č. 3. Kolaudácia cykloželezničky - prístupové cesty
P. Ňachajová úvodom skonštatovala, že cykloželeznička prechádzajúca katastrom
obce Dulova Ves a doposial' nebola skolaudovaná. Podl'a neoficiálnych informácií po
kolaudácií plánuje investor (mesto Prešov) presunúť správu a údržbu cykloželezničky
nachádzajúcej sa v katastri Dulova Ves na obec Dulová Ves. Všetci prítomní
diskutovali o možnostiach správy a údržby a možnostiach dohody s mestom Prešov.
Predsedníčka komisie p. Ňachajová iniciovala stretnutie s vedúcou odboru
strategického rozvoja mesta Prešov p. Artimovou za účelom prejednania podrobností
ohľadne cykloželezničky a taktiež ďalších možných spoločných projektov. Komisia
spoločne hľadá riešenia aj pre vybudovanie prístupových ciest na trasu
cykloželezničky aspoň v dvoch napájacích bodoch (1. pôvodná časť obce, 2. časť
Košariská slúžiaca ako prístup zároveň pre časti Vlčie Doly a Čergov).

K bodu Č. 4. Chodník Košariská - PD predložená pre žiadosť o NfP z MAS
P. Onofrej predložil projektovú dokumentáciu k stavebnému objektu SO 01 - Cesty
a chodníky v IBV Košariská. Ozrejmil situáciu a stav rozostavanosti. Chodníky boli
obyvatelia Košarísk donútení postaviť na vlastné náklady pod tlakom štátnych
organizácií, ktoré týmto podmienili svoje kladné stanoviská k predčasnému užívaniu
stavby.(najmä KOI, ktoré trvalo na zabezpečení bezpečného pohybu chodcov). Bez
získania štatútu predčasného užívania stavby na cesty a chodníky by obyvatelia
nemohli kolaudovať rodinné domy. Zrealizované boli len nevyhnutné .vnútroareálové"
chodníky, pričom chodník popri štátnej ceste III. triedy v celkovej dlžke 410 mnebol
zrealizovaný, okrem úsekov od zastávky SAD k vjazdu na ulicu Poľnú a Lúčnu.
P. starostka Ježíková predstavila možnosť financovania doposial' nezrealizovaného
úseku chodníka z finančných prostriedkov spoločného zámeru MAS (miestna akčná
skupina). Zúčastnení ďalej diskutovali aj o možnosti pokračovania chodníka pre peších
smerom ku katastru mesta Prešov, tak aby sa chodník napojil na plánovaný chodník
na ulici Zlatobanská, aby vzniklo plynulé pešie dopravné spojenie so Solivarom.
K pokračovaniu témy neboli postačujúce informácie od poslancov mesta Prešov,
nakoľko oslovený poslanec za miestnu časť Solivar p. Malaga ešte neurčil čas a miesto
stretnutia na prerokovanie týchto súvislostí.

K bodu Č. 5. Materská škola - diskusia a návrhy k príprave PD
MŠ sa v súčasnosti nachádza v technicky nevyhovujúcom stave (strecha). Budova má
70 rokov.Vzhľadom na zvyšujúci sa záujem o jej služby už v predchádzajúcom období
p. starostka Ježíková zabezpečila v rámci možností obce zlepšenie jestvujúceho stavu
interiéru škôlky vrátane vybavenia a zariadenia. Vzhľadom na pôvodné investície
a jestvujúci záujem obyvatel'ov o služby materskej školy si vyžaduje budova škôlky
nevyhnutné investície. P. Onofrej navrhol vypracovanie komplexného posúdenia stavu
budovy odborne spôsobilou osobou, ktorého ciel'om by bolo analyzovať technický stav
celej budovy a vyčísliť celkové náklady na jej rekonštrukciu s dôrazom na časový
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horizont. Takto by obec dostala odpoveď na otázku ohľadne celkovej výšky potrebnej
investície v čase. Na základe tohto posudku by obec mala presnejšie informácie
k rozhodnutiu, či ísť cestou rekonštrukcie, alebo výstavby novej budovy.
P. starostka predložila PD, pôvodne určenú na predloženie do Envirofondu (v danom
období zámer nedostal potrebnú podporu poslancov). Projektová dokumentácia si
v súčasnej dobe vyžaduje zmeny a úpravu, aby bola následne predložená v rámci
podpory MAS. Zmena PD si vyžaduje prehodnotiť technickú stránku projektu, kde
komisia vyjadrila spoločne konkrétne návrhy pre jej prípravu. Starostka prijala
pripomienky a bude s projektantom riešiť možné zmeny až do podania žiadosti o NFP.

K bodu Č. 6. Park pri OCÚ - návrhy a riešenia k príprave PD
P. starostka predstavila zámer revitalizácie parku pri OcÚ. Zóna pri obecnom úrade
v súčasnosti nie je reprezentatívnym miestom obce. Momentálne je vyhlásená výzva
pre revitalizáciu práve uvedených zón v mestských a obecných častiach. Na túto výzvu
upozornila p. starostka a zároveň predložila návrh riešenia spomínanej časti.
K predloženiu žiadosti o NFP je potrebné vypracovanie kompletnej projektovej
dokumentácie vrátane rozpočtu. Členovia komisie sa zhodli, že zámer by bolo vhodné
podporiť ale v menšom rozsahu, ako je navrhovaný. Technická infraštruktúra
(chodníky, plot, preliezkya outdoor ihriská) v plnom rozsahu. Výsadbu/výrub drevín
v obmedzenom rozsahu. Komisia sa rozhodla podporiť prípravu PD, ktorá je prioritou,
pretože "deadline" výzvy je 9.1.2019. Zúčastnení diskutovali o predloženom návrhu
a dohodli sa, že p. starostka predloží na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva
už konkrétnu podobu Zóny vrátane podrobného rozpočtu.

K bodu Č. 7. Výkop vodovodnej prípojky
P. starostka Ježíková interpretovala požiadavku obyvateľov obce Oulova Ves - nová
časť smerom k ihrisku, kde potrebujú vybudovať vodovodnú prípojku. Od obce
potrebujú v dohľadnej dobe zafinancovať PD na vodovodnú prípojku a keďže je
plánovaný výkop z ich vlastných zdrojov, budú potrebovať už prípravu aj na verejné
osvetlenie a optiku, teda ich požiadavkou je aj PD na verejné osvetlenie. Projekt je
v štádiu rozpracovania a návrhu.

K bodu Č. 8. Záver
Záverečné stanoviská komisie:

1. Príprava a distribúcia žiadosti o stanovisko ku kolaudácii ciest a výstavbe
strediska služieb v časti Vlčie doly - oficiálne zaslanie dotazu poštou adresátovi
OVO group. Prerokovanie možného riešenia kolaudácie ciest s projektantom
a KOI, SaUC PSK, OU COaPK.

2. Návrh na zmenu Územného plánu a PHSR obce Oulova Ves
3. Návrh na vypracovanie PD pre zónu v blízkosti OcÚ, MŠ, vodovodnú prípojku

a verejné osvetlenie.
4. Návrh na nákup elektrických káblov pre verejné osvetlenie časti obce pri ihrisku

(počas realizácie vodovodnej prípojky).
5. Návrh na otvorený list pre spoločnosť Slovak Telekom.
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Priority v krátkodobom horizonte:

1. Príprava PD pre zónu v okolí obecného úradu, predloženie žiadosti o NFP,
"deadline" výzvy 9.1.2019

2. Príprava PD pre rekonštrukciu MŠ, predloženie žiadosti o NFP
3. Príprava finálnej podoby PD chodníka v časti Košariská pre predloženie

žiadosti o NFP

V Dulovej Vsi, dňa 07.12.2018

Zapísal: Mgr. Lukáš Onofrej, zapisovateľ komisie

PaedDr. Alena achajo a, PhD.
predseda komisie
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